
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

ZAPISNIK  

 

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 6. lipnja 2018. godine s 

početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak, Zvonko Antunović i Tanja Perić. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

DNEVNI RED 

1. Organizacija i troškovi europskog prvenstva 

2. Razno 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike ove sjednice 

naglasivši kako je vrijeme da se detaljno pripremi organizacija putovanja, smještaja i druge 

prateće stvari vezano za predstojeće europsko prvenstvo u pikadu koje će se od 9. do 15. 

lipnja održati u Caorleu u Italiji. 

Potom je zamolio tajnika saveza g. Zrinščaka da ukratko iznese financijsku konstrukciju za 

ovo natjecanje. Damir Zrinščak je navodeći sve troškove pojedinačno iznio podatak da bi 

ukupni troškovi mogli iznositi cca 100.000,00 kuna, te da je to novac s kojim savez raspolaže 

i ne bi trebalo biti problema u poštivanju svih preuzetih financijskih obveza od strane saveza u 

pogledu financiranja putovanja, smještaja, kotizacija, opreme itd. 

Navedeni troškovi se odnose na mušku, žensku i juniorsku reprezentaciju, zatim na ekipu 

Cyberdine Team Croatia koja predstavlja Hrvatsku u EDU Champions league kao i na 

sufinanciranje troškova ekipnim prvacima Hrvatske i pobjednicima kupa, i na kraju 

predstavnicima HPS-a koji putuju na navedeno natjecanje. 

Nadalje, dogovoreni su termini polaska s posebnim osvrtom na juniore i njihov prijevoz do 

mjesta natjecanja i nazad, budući da se radi o maloljetnicima i potrebno je povesti posebnu 

brigu o njima. 

Raspored polaska, raspored igrača po vozilima i vrijeme je detaljno razrađeno kao i raspored 

smještaja u hotelu. 

Oprema za reprezentativce je spremna i bit će im podijeljena kada stignu u smještaj. 

Ad 2.) Ispušta se kao nepotrebna. 

 

Nakon što više nije bilo tema za razgovor predsjednik IO je zaključio sjednicu. 

Sjednica je završena u 21:20 sati. 

 

      ___________________ 

                  Tihomir Mamić 

               predsjednik 


